《单词百科:propagand是什么意思?propagand怎么发音?propagand的解释和用法》

英语单词propagand是什么意思?propagand怎么读?propagand怎么发音?美加网为您整理了propagand的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



propagand的意思

1、宣传

propagand的近义词

- 1、advertisement n.广告,宣传;公告;出公告,做广告;
- 2、advertising n.广告;做广告,登广告;广告业;
- 3、agitprop n.宣传鼓动,宣传鼓动部门;
- 4、brainwashing n.洗脑;

5、buildup n.组合;集结;累积;形成;

propagand的双语例句

1. They don't spend money in propagand at all.

他们完全不会花钱进行宣传的。

2. The paper expounds in detail the relation between oil density and metering and suggests that it is necessary to propagand metrical knowledge to customers.

详细阐述了油品储存收发过程中密度与计量的关系,并提出了向客户宣传计量知识的必要性。

3. [Conclusions] There are high mental health question in obese students and correlation with blood pressure, propagand and prevention will be very important.

【结论】肥胖青少年更容易出现心理健康问题,且不良的心理健康水平可以引起儿童血压的升高。控制体重和提高儿童心理健康水平对预防儿童期高血压具有积极的意义

4. Advertising, a means for the enterprise to propagand itself, is also a part of enterprise culture, which necessarily embodies some values of Chinese traditional culture.

广告作为企业的宣传手<mark>段、业文化的</mark>一部分,也必然蕴含着中国传统的某些价值观念。

5. Objective: To understand the knowledge level and attitude of school students about AIDS and their behavious factors, and to provide accordance for school propagand plans.

目的了解中专生艾滋病知、态、行现状,为学校制定艾滋病宣传策略提供依据。

6. In order to quicken the development of liability insurance, we must realize its cause and stage in building the harmonious society and take forceful measures in propagand and education, legal support of state, exploitation of products, etc.

为了加快责任保险的发展,必须正确认识在和谐社会构建中责任保险发展的动因、发 展阶段,并在宣传教育、国家立法政策支持、产品研发等方面采取有力措施。

以上是美加网为您整理的propagand怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。 查

看更

多关于pr opagand的用法、 propagand的释义、propagand的相关详情请点击:<u>https://dict.tjqzz.com/propagand</u>

